
                                    SCHRIFTELIJKE VRAGEN 

Onderwerp: Bomen Plein 1813  

Aan de voorzitter van de gemeenteraad      

                      Den Haag, 19 januari 2015 

Geachte voorzitter, 

Afgelopen vrijdag vernam GroenLinks dat er aan het karakteristieke en historische Plein 1813 voor de 

kap van maar liefst 24 bomen een omgevingsvergunning is aangevraagd. De bomen aan en rond 

Plein 1813 kennen een rijke historie. Tijdens de Tweede Wereldoorlog beschermden buurtbewoners 

verschillende bomen tegen kap door ze met prikkeldraad te omwikkelen. Die sporen zijn nog steeds 

zichtbaar. GroenLinks is van mening dat we zorgvuldig met deze bomen om dienen te gaan en de 

bomen moeten blijven staan.   

Naar aanleiding hiervan stelt GroenLinks, onder vermelding van artikel 30 van het reglement van 

orde, de volgende vragen: 

1. Is het college bekend met de gepubliceerde omgevingsvergunning voor de kap van 24 bomen 

rond Plein 1813 (ter hoogte van huisnummers 2, 4 en 5)? Graag een toelichting.  

2. Wie is de eigenaar van de grond ter hoogte van de bovengenoemde huisnummers waar de 

bomen op staan? Wat is de reden dat de omgevingsvergunning nu wordt aangevraagd? 

Graag een toelichting.  

 

3. Is het college het met GroenLinks eens dat de bomen aan en rond Plein 1813 een historische 

betekenis hebben en er een zorgvuldige afweging gemaakt dient te worden bij het afgeven 

van een omgevingsvergunning voor dit soort beeldbepalende bomen? Graag een toelichting.  

 

4. GroenLinks heeft vernomen dat de kap van de bomen te maken heeft met bodemsanering. 

Wat is de reden dat de bodem gesaneerd dient te worden? Wat zit er in de bodem en heeft 

het college uitgezocht op welke plekken in de omgeving dit nog meer het geval kan zijn? 

Graag een toelichting. 

 

5. Heeft het college de mogelijkheden onderzocht om de bodem te saneren met behoud van de 

bomen? Graag een toelichting.  

 

6. Ziet het college een mogelijkheid de bomen, in het geval de volledige bodem gesaneerd moet 

worden, tijdelijk te verplaatsen naar bijvoorbeeld de stadskwekerij (waar in het verleden 

vaker bomen werden opgevangen)? Graag een toelichting.  

 

7. Op welke wijze gaat het college zich inspannen om de karakteristieke bomen aan Plein 1813 

te behouden en ook in de toekomst te beschermen? Graag een nadere toelichting.  

 

Inge Vianen 


